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Kommentar til Statnetts melding om reinvestering av Skagerrak 1 og 2 som er ute til høring.

Jeg er eier av grunneiendommen Gnr 125 Bnr 1 m/fler på Erkleiv i Kristiansand kommune.
Jeg har som 20 åring overtatt familiegården etter min søster i fjor. Det finnes allerede en
høyspentlinjetrasé på eiendommen min. Hvis det skulle bli aktuelt med trasé alternativ nr 4,
vil det ødelegge ganske mye av eiendommen ved at skogen vil bli mer oppstykket, og at
fremtidige boligtomter ved Erkleivveien ikke vil kunne bli realisert. Slik det er tegnet inn nå,
kan det virke som om den går mer på langs av eiendommen. Jeg har i utgangspunktet betalt
ganske mye for eiendommen, og trase 4 vil ødelegge mye produktiv skog som har høy
bonitet.
Jeg har regnet grovt på dette og traséen vil ha en lengde på ca 1450m, og med en
trasébredde på 44 meter så utgjør det ca 64000 m2. Jeg kan ikke forstå at trasé 4 vil være
det beste alternativet, da dette valget stort sett blir en helt ny trase. Med alle disse nye
naturinngrepene som følger med, vil det absolutt være best miljø,- samfunns,- og
sikkerhetsmessig å gå for et eksisterende alternativ nedgravd i bakken.

Skulle det vise seg å bli så galt at trasenummer 4 blir valgt, vil jeg at det skal sees på
løsninger som kan være positive for meg, det være seg traktorvei, velteplass og lignende.

Vestre Erkleiv Gård

Haakon Smith Eidet


